

Title (en)
Suspensionstrip for radiators.

Title (de)
Aufhängungsblech für Heizkörper.

Title (fr)
Tôle de suspension pour radiateur.

Publication
EP 0574702 A1 19931222 (DE)

Application
EP 93107769 A 19930513

Priority
CH 195292 A 19920619

Abstract (en)
The suspension strip is designed in a rail-shaped manner as a U-shaped metal profile (6), recesses (8 and 7) being provided, which are arranged at a mutual distance from one another in the lateral leg walls and in the web wall and which make possible positioning on wall holders (various basic positions possible). For each heating wall (1), at least two strips (6) are to be mounted (running parallel or perpendicularly to the collecting pipes). In the case of a parallel arrangement of the strips (6), these also serve for reinforcement. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Aufhängungsblech ist schienenförmig als U-förmiges Metallprofil (6) ausgebildet, wobei in den seitlichen Schenkelwänden und in der Stegwand im gegenseitigen Abstand voneinander angeordnete Ausnehmungen (8 bzw. 7) vorgesehen sind, welche ein Aufsetzen auf Wandhalter ermöglichen (verschiedene Grundstellungen möglich). Für jede Heizwand (1) sind mindestens zwei Bleche (6) anzubringen (parallel oder senkrecht zu den Sammelrohren verlaufend). Bei paralleler Anordnung der Bleche (6) dienen diese auch der Versteifung. <IMAGE>

IPC 1-7
F24D 19/02; **F28D 1/053**

IPC 8 full level
F24D 19/02 (2006.01); **F28D 1/053** (2006.01)

CPC (source: EP)
F24D 19/02 (2013.01); **F24D 19/0226** (2013.01); **F24D 19/023** (2013.01); **F28D 1/05366** (2013.01); **F24D 2220/2018** (2013.01); **F24D 2220/2045** (2013.01)

Citation (search report)
• [A] DE 2127270 A1 19721228
• [A] DE 9004376 U1 19900712

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR IE IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0574702 A1 19931222

DOCDB simple family (application)
EP 93107769 A 19930513